
 

Kårstyrelsen 

Protokoll styrelsemöte 2020-12-17 
      

     § 158 – 170 
 

 

Deltagare  Malena Beijer, ordförande 

Örjan Berglin  

Ludvig Heed 

Pim Rathsman  

Rolf Wassberg, sekreterare 

 

Frånvarande Douglas Björklund  

Lenita Jällhage  

Eva Kindbladh  

Helena Paues 

 

  

 

 

 

§ 158 

 

Ordförande Malena Beijer hälsade alla välkomna och förklarade mötet 

öppnat. 

 

Mötet genomfördes på nätet via Zoom. 

 

 

 

 

Mötet öppnas 

§ 159 

 

Till att, jämte ordföranden, justera mötets protokoll utsågs Pim 

Rathsman. 

 

 

 

 

Val justerare 

§ 160 

 

Föreslagen dagordning för sammanträdet godkändes. 

 

 

 

 

Godkännande av 

dagordning 

§ 161 

 

Protokoll från kårstyrelsens sammanträde 2020-11-19 godkändes och 

lades till handlingarna. 

 

 

Föregående protokoll  



 

 

§ 162 

 

Styrelsen konstaterade att samhällets restriktioner kvarstår och 

kommer sannolikt att göra så under en överskådlig tid. Möten ska 

fortsätta vara utomhus och inga övernattningar ska ske inomhus. 

 

 

 

 

Coronaläget 

§ 163 

 

Kårens basar har genomförts digitalt där man kunde handla på kårens 

hemsida  

 

 

 

Digibasar 

§ 164 

 

Gilwell har avbokats för ledarhelgen.  

Digitalt alternativ ska undersökas. Idéer kan framföras till styrelsen 

 

 

 

 

Ledarhelg 

§ 165 

 

Kårstyrelsen fastställde att kårstämman ska genomföras 17 februari, 

sannolikt via länk.  

Motionsstopp är 3 februari. 

 

Alla avdelningsledare och ansvariga för arbetsgrupper med flera 

uppmanas att redan nu skriva sin del av Verksamhetsberättelsen. 

 

  

 

 

Inför kårstämman 

§ 166 

 

Spårarscouterna är anmälda till Miniscout 19 – 22 juni. 

Upptäckarledarna har visat intresse att deltaga på det lägret. 

 

Mårten Carlberg undersöker olika alternativ för Äventyrare och 

Utmanare. 

 

 

 

 

Läger sommaren 2021 

§ 167 

 

Kassör Eva Kindbladh var förhindrad att deltaga på mötet. 

Hon hade skickat en rapport, se bilaga, som tyder på att resultatet för 

2020 kommer att bli positivt. Detta beror bland annat på att större 

investeringar (Fräkenbotten, lägerutrustning och utrustning till 

Valborg) inte blivit av. 

 

 

Ekonomi 



 

Den som har oredovisade kvitton uppmanas att skyndsammast 

redovisa dem. 

 

§ 168 

 

Monica Lögdberg har gått bort efter en tids sjukdom. 

Kårstyrelsen beslutade att sända en minnesgåva till ett välgörande 

ändamål inför hennes begravning. 

  

 

 

 

Övriga frågor 

§ 169 

 

Kårstyrelsen fastställde datum för sitt nästa sammanträde: 

13 januari. 

 

Mötet startar 18:30 och genomförs sannolikt via Zoom om inget annat 

meddelas. 

 

 

 

 

Kommande möten 

§ 170 

 

Ordförande Malena Beijer tackade alla närvarande för visat intresse 

och önskade dem en god jul och ett gott nytt år samt förklarade mötet 

avslutat. 

 

 

 

 

Mötet avslutas 

  

   

   

Rolf Wassberg 

Sekreterare 

  

   

   

   

   

Malena Beijer 

Ordförande 

 

 Pim Rathsman 

Justerare 

 


